

TIME TO STAND OUT

Shrink Sleeve Beverage

To Us, Every Brand is a Special Edition.
For Brands with Personality.

Ein Premiumanspruch entsteht nicht nur durch das Produkt, sondern auch durch die Verpackung. Unkonventionelle Formen wecken Aufmerksamkeit, kommunizieren die Marktposition und animieren den Verbraucher zum Kauf. Der Shrink Sleeve passt sich perfekt an - das Produkt steht im Mittelpunkt. Brillanz, die ins Auge fällt und Ihre Marke aus der Menge hervorhebt.

A premium quality image is not only being realised by the product itself but also by its packaging. Unconventional bottle shapes grab consumer attention, communicate the brand positioning and trigger additional purchase. The Shrink Sleeve fits perfectly and gives your product the maximum shelf stand out. Brilliance that catches the eye and lets your brand shine.



360° Produktdekoration, vollflächig oder teiltransparent bedruckt, angepasst an die individuelle Flaschenform. Optische und haptische Effekte in brillanter Druckqualität sind ein Muss.

Vorteile:

- Uneingeschränkte kreative Freiheit beim Design z.B. mit Spezialeffekten, -farben oder Promotions
- Teiltransparente Dekoration von PET Gebinden mit innovativer Formgebung
- Maschinelle Verarbeitung im Hochleistungsbereich bei bis zu 40.000 Flaschen/h realisierbar
- Sortenvielfalt, Kleinauflage und hohe Flexibilität sind wie geschaffen für unsere Kombinationsdruckverfahren
- Hohe Transparenz lässt das Produkt im Mittelpunkt stehen. 2P Clear Material oder spezielle Lacksysteme vermeiden störende Schlieren und Wasserflecken

360° decoration, full body or partially, fitted to a unique bottle shape. Optic and haptic effects, high transparency Sleeves and brilliant printing quality are mandatory.

Advantages:

- No limits to design - endless creative options e.g. special effect inks, varnishes, functional and promotional features
- Partial transparent decoration of PET bottles with innovative shapes
- Automated high-end application with up to 40,000 bottles/h realisable
- Wide range of SKU's, small production runs and a high flexibility are easily achieved by our combined printing technologies
- High transparency let your product shine - 2P Clear material or special coating systems ensure smear-free finishing without water stains



inquiry@cclind.com

www.ccllabel.com

 [ccl-label](#)

